
Welcome to the kick-off
session of the Agroecology
Leadership Academy!

Bienvenue à la session de 
lancement de l'Académie de
Leadership en Agroécologie !
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Transformation to agroecology Transformation vers l'agroécologie
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Transformative Leadership Leadership transformateur
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Principles of agroecology Principes de l'agroécologie
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Responsible
Global Programme
Soil protection and rehabilitation for food security

Head of Programme: Anneke Trux

Deutsche Gesellschaft für
Internationale Zusammenarbeit (GIZ) GmbH

Friedrich-Ebert-Allee 32 + 36

53113 Bonn, Germany

E soilprotection@giz.de

T +49 (0) 228 44 60 - 0

F +49 (0) 228 44 60 – 17 66

giz.de/en

The Agroecology Leadership Academy is conducted with financial support from the European Union (EU) as part of the EU co-funded programme “ProSilience: Enhancing soils and agroecology for resilient 
agri-food systems in Sub-Saharan Africa”. ProSilience is integrated into the global programme “Soil Protection and Rehabilitation for Food Security (ProSoil)” commissioned by the German Federal Ministry 
for Economic Cooperation and Development (BMZ) and implemented by the Deutsche Gesellschaft für Internationale Zusammenarbeit (GIZ) GmbH.

L'Académie de Leadership en Agroécologie est organisée avec le soutien financier de l'Union européenne dans le cadre du programme cofinancé par l'UE « ProSilience : Améliorer les sols et 
l'agroécologie pour des systèmes agroalimentaires résilients en Afrique subsaharienne ». ProSilience est pleinement intégré au programme mondial « Protection et réhabilitation des sols pour la sécurité 
alimentaire (ProSoil) » commandé par le ministère fédéral allemand de la Coopération économique et du Développement (BMZ) et mis en œuvre par la Deutsche 
Gesellschaft für Internationale Zusammenarbeit (GIZ) GmbH.


